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Protokół nr 51/2014 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 17 czerwca 2014 r. w godz. 1645 – 1750 w sali nr 146 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
 

1/ Zdzisław Przełomiec – przewodniczący Komisji, 
2/ Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Zbigniew De-Mezer, 
4/ Agnieszka Rzatkowska, 
5/ Tadeusz Zamaro, 
6/ Andrzej Turowski. 
 

Nieobecny: Włodzimierz Marczewski. 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Łukasz Kurzyna   –  Zastępca Prezydenta Miasta,  
2/ Wiesław Stelmach   –  Skarbnik Miasta, 
3/ Małgorzata Włoskowska −  naczelnik Wydz. AG, 

4/ Eugeniusz D. Przybysz   −  naczelnik Wydz. OSGK, 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom komisji.  

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  
 
1. Przyjęcie protokołu nr 50/2014 posiedzenia Komisji Finansowo - BudŜetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 maja 2014 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu połoŜonego przy ulicy Wylotowej w Suwałkach.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w ciągu ulicy Ludwika 
Waryńskiego na odcinku między ulicami Tadeusza Kościuszki i Teofila 
Noniewicza.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu cmentarza komunalnego w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości. 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad i trybu 
umarzania, odraczania spłaty i rozkładania na raty naleŜności pienięŜnych 
mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Suwałki lub jego 
jednostkom podległym. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 rok. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030.  

11. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 50/2014 posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 maja 2014 r.  

 
Zdzisław Przełomiec zapytał radnych o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej. Zebrani nie zgłosili uwag, 
wobec powyŜszego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. Poinformował,  
Ŝe protokoły posiedzenia Komisji są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 
 
Ad pkt . 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu połoŜonego przy ulicy Wylotowej w Suwałkach.   
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe uchwała była juŜ podjęta, tylko w postępowaniu 
nadzorczym stwierdzono jej niewaŜność, ze względów formalnych.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego przy ulicy 
Wylotowej w Suwałkach.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 
Ad pkt . 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w ciągu ulicy Ludwika 
Waryńskiego na odcinku między ulicami Tadeusza Kościuszki i Teofila Noniewicza.   
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego 
przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w ciągu ulicy 
Ludwika Waryńskiego na odcinku między ulicami Tadeusza Kościuszki i Teofila 
Noniewicza.   
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu cmentarza komunalnego w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały. Zaznaczył, Ŝe kończą się miejsca 
na cmentarzu parafialnym i trzeba rozbudować cmentarz komunalny, aby zabezpieczyć 
pochówek mieszkańców miasta. W planie ujęto tereny pod pochówek oraz pod cześć 
komunikacyjno - usługową związaną z funkcjonowaniem cmentarza. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego 
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu cmentarza komunalnego  
w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna wniósł autopoprawki do przedłoŜonego projektu uchwały (projekt uchwały 
wraz z naniesionymi autopoprawkami stanowi załącznik nr 9 do protokołu). Następnie 
zreferował wprowadzone zmiany w zakresie: segregacji popiołu w sezonie grzewczym, norm 
dla hoteli i gastronomii oraz dla obiektów handlowych (ogólno spoŜywczych  
i warzywniaków). Poinformował, Ŝe po przeliczeniu kosztów zakupu worków i kontenerów 
na popiół, przyjęto bardziej ekonomiczny wariant.  Miasto postanowiło zakupić metalowe 
kontenery na popiół, by następnie przekazać je właścicielom domów jednorodzinnych. 
Zapewnił, Ŝe Miasto zabezpieczyło na ten cel środki finansowe.  



4 

 

Zdzisław Przełomiec, Andrzej Turowski, Zbigniew De-Mezer oraz Łukasz Kurzyna 
i Wiesław Stelmach wzięli udział w dyskusji dotyczącej finansowania kosztów, organizacji  
i sposobu odbioru selektywnie zebranego popiołu.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego 
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna wniósł autopoprawki do przedłoŜonego projektu uchwały (projekt uchwały 
wraz z naniesionymi autopoprawkami stanowi załącznik nr 12 do protokołu), który zostanie 
przedłoŜony na najbliŜszej sesji Rady Miejskiej.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego 
przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego 
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad i trybu umarzania, 
odraczania spłaty i rozkładania na raty naleŜności pienięŜnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Miastu Suwałki lub jego jednostkom podległym. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe przedłoŜony projekt uchwały uwzględnia zmiany 
prawne, nie wywołuje skutków finansowych.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, wobec czego 

przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania spłaty i rozkładania na raty naleŜności 
pienięŜnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Suwałki lub jego 
jednostkom podległym. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 rok. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Zbigniew De-Mezer w nawiązaniu do zapisu na str. 11 przedłoŜonego projektu uchwały, 
złoŜył gratulacje za przygotowanie wniosku, dzięki któremu udało się pozyskać dodatkowo 
507 tys. zł na Ŝłobki.  Zapytał o dopłatę do boiska przy SP nr 6 (zapis na str. 20)  
oraz o zwiększenie kwoty na budowę pomnika J. Piłsudskiego (str. 22).   
 
Wiesław Stelmach odpowiedział, Ŝe dopłata do boiska związana jest z przyjęciem najniŜszej 
oferty w przetargu. Na budowę pomnika Marszałka wpłynęła od darczyńcy kwota 50 tys. zł, 
po zmianie budŜetu ogólna kwota jest wyŜsza, bo figura i cokół będą większe.   
 
Zdzisław Przełomiec zapytał o wydatki związane z modernizacją stadionu i Aquparku.  



6 

 

 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe trzeba poprawić błędy konstrukcyjne na stadionie. Zostało 
uzgodnione, Ŝe miasto zapłaci za materiał związany ze zmianą technologii a za robociznę 
zapłaci wykonawca stadionu. W ramach modernizacji Aquaparku nastąpi wymiana 
wykładziny, znajdującej się w części wiodącej z łazienek do basenów, na płytki  
 
Andrzej Turowski  zapytał o środki finansowe na stadion lekkoatletyczny. 
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe na stadion lekkoatletyczny, w tym roku przeznaczono 
4, 5 mln zł i w przyszłym roku -  4,5 mln zł. Z realizacją tej inwestycji wstrzymano się, trwa 
oczekiwanie na informację z ministerstwa sportu na temat dofinansowania.  
 
Wiesław Stelmach zapowiedział wniesienie autopoprawki do zmian w uchwale budŜetowej. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków do projektu uchwały, w związku z tym 
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 1. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta 
na 2014 rok.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 10 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2014-2030.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków do projektu uchwały, w związku  
z powyŜszym przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014-2030.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 11 
Wolne wnioski. 
 
Zdzisław Koncewicz poruszył sprawę wymiany popękanych płytek chodnikowych. 
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe przyjęto zasadę, by ZDiZ wymieniał zniszczone płyty 
chodnikowe na całe płyty z rozbiórki lub na nowo zakupione.  



7 

 

Zbigniew De-Mezer zapytał o sprawę wyjazdu spod „Biedronki” przy ul. W. Polskiego  
w kierunku ul. Sportowej.   
 
Łukasz Kurzyna zreferował prowadzoną w tej sprawie korespondencję: z „Biedronką”, ze 
spółką będącą właścicielem terenu oraz z firmą Jeromino Martines SA, z której jak dotąd  
nie wynika rozwiązanie sprawy.  
 
Tadeusz Zamaro poruszył temat budowy ścieŜki rowerowej do Płociczna oraz zapytał  
o termin zakończenia budowy szaletu miejskiego.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe budowa szaletu miejskiego powinna zakończyć się  
30 czerwca br., ale ulegnie opóźnieniu. Poinformował, Ŝe Prezydent myśli o budowie ścieŜki 
rowerowej do Płociczna; jest opracowana dokumentacja techniczna budowy odcinka od 
skrętu na byłe wysypisko do granic miasta (ok. 3 km), próbowano dwukrotnie pozyskać 
środki unijne, ale decyzja naleŜy do wysokiej Rady, jeŜeli uzna za zasadne projekt będzie 
realizowany.  
 
 Przewodniczący Komisji  podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenieNa 
tym protokół zakończono.  
 
 

Przewodniczący  
Komisji Finansowo-BudŜetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Zdzisław Przełomiec 
Protokółowała:  
ElŜbieta Bogdan  
 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


